	開南管理學院		92	92 年度第 2 學		期 企管系		學系科目教學計劃表		
科目 代碼	科	目	名	稱		授課教師	修別	開課年級	學分數	每週時數
	中文:論文寫作技	友巧			rectipe a block of a second	傅啓榮	必修	企管系三年級	3	3
	英文:					先修課程	無			
教學 目標 與 內容	research proposals; evaluating business research articles and reports; a deeper exaamination of the both quantitative and qualitative research methods.									
實施 方法	■講解法。■實作法。■討論法。■演習法。■問答法。 □其他()。									
評量 方式	期中測驗20% 。期末測驗20% 。平時成績20% 。其他(報告)成績40% 。									
授課 使用及 參考 書籍	(請接作者、書名、版別、出版商、發行地、出版年份、起訖真數順字填寫)。 Cavana, Delahaye, and Sekaran, John Wiley & Sons Inc., USA, 2000									
科 目 簡介(可含大綱及教學進度):										
A Scientific approach to business research Introduction Investigation and research process Design of research project Information gathering and problem definition Research framework Research design										
	Data gathering Data analysis and itative research Measurement Reliability and val Questionnaire Sampling	lidity	L							
Data analysis and interpretation Research reporting and decision making Research reporting										
Research evaluation 說明: 1.授課教師於學期前填寫本表,經課程委員會審核後,影印分送給教前所屬課程委員會召集人,授課班級所屬系、所及教務處課務組 ;並										
	上課時,將本內容向學生 長員會召集人:	説明。	2.本	表於91.4.23第月	'4次校課	程委員會討論通過。 授課教師:	種	ZV Z	Designer jannty	